
   Protokół Nr XXX/2018 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 20 lutego 2018 roku w lokalu 
Urzędu Gminy w  Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 13 05 .

Radni nieobecni w chwili rozpoczęcia : Pan Wojciech Bogucki – spóźniony , Pan Adam 
Chojecki – nieobecny podczas całej sesji . Lista obecności na piśmie w  załączeniu .
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre , Zastępca Wójta Gminy , Skarbnik 
Gminy , Sołtysi z terenu Gminy Dobre , Pan Wojciech Rastawicki radny powiatu mińskiego.

Do pkt.1.Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 13radnych co 
stanowi 87 % ustawowego składu Rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał .

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad / na piśmie w załączeniu/.

Wójt  Gminy złożył wniosek o umieszczenie w porządku obrad pięciu dodatkowych 
projektów uchwał jako punkty:
12 a/w sprawie ustalenia i podziału gminy Dobre na obwody głosowania,   ustalenia ich 
     numerów ,granic oraz siedzib obwodowych komisji   wyborczych ,
12 b/ w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania   
     przestrzennego części wsi  Dobre, gmina Dobre ,
12 c/ w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/134/09 Rady Gminy w Dobrem z dnia 18 lutego 
    2009 roku w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli ,
12 d/ w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i oddziałów    
     przedszkolnych  w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobre ,
12 e/ w sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne   
    przedszkole  i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych na terenie Gminy Dobre .

W tym czasie przybył spóźniony radny Pan Wojciech Bogucki.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli zmianę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym 
się od głosu .

Następnie radni w głosowaniu jawnym przyjęli zmieniony porządek obrad 13 głosami za
przy 1 wstrzymującym się od głosu . 

Do pkt.2.W związku z nieobecnością Pana Solonka nie omawiano punktu drugiego.

Do pkt.3.Informacja o pismach  , które wpłynęły do Rady Gminy .

1/pismo pani Zielińskiej dot. budowy kanalizacji oraz wyjaśnienie wykonawcy w tej
  sprawie , pisma stanowią załączniki do protokółu ,
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2/pismo Zarządu Dróg w Mińsku Maz. dot. prac na drogach powiatowych na terenie gminy 
   Dobre ,pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
3/pismo TECH – MAR o zmianę miejscowego planu zagospodarowania dla części 
   wsi Dobre,

Wójt Gminy – jak człowiek za bardzo się stara to dostaje baty . Otrzymaliśmy dotację na 
prace kanalizacyjne , prace musiały więc ruszyć kopyta. Zanim jednak rozpoczęto prace to 
trochę to trwało bo ceny znacznie przekraczały nasze możliwości finansowe. Podczas
prac pojawiły się również trudności . W piśmie jest wiele przekłamań. Wykonawca
poinformował o terminie prac . Nie mogę zrozumieć braku poszanowania dla wykonawcy.
Podczas prac pojawiły się trudności , ale nie były one przewidziane . Nie rozumiem tego 
pisma . Nie użyłem takich słów jakie przytoczyła Pani Zielińska . Terminy nie  pokrywają 
się z tymi , o których napisała Pani Zielińska.
Co do pisma z Zarządu Dróg , szkoda ,że Pan Dyrektor rozchorował się .
Jeśli ktoś jest zainteresowany wycinką topoli i zakrzaczeń to proszę o wnioski.
Przew.Rady Gminy – pismo TECH MAR na Komisję BOR.

Do pkt.4.Komisje nie zgłosiły wniosków.

Do pkt.5.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami .

Wójt Gminy - ostatnia sesja była 18 grudnia 2017 roku , uchwały są w trakcie realizacji ,
1/ od czasu ostatniej przyjąłem 74 osoby w różnych,
2/w tym czasie odbywały się spotkania sołeckie ,
3/w dniu 3 stycznia brałem udział w spotkaniu  z Prezesem Fundacji „Pomocna Dłoń”,
4/ w dniu 4 stycznia brałem udział w spotkaniu odbiorczym Przychodni Zdrowia w Mińsku 
    Mazowieckim ,
5/w dniu 10 stycznia bylem na szkoleniu w Siedlcach odnośnie możliwości pozyskania  
    dotacji na piece,
6/w dniu 10 stycznia odbyło się spotkanie odnośnie utworzenia rewiru policji ,  
    pomieszczenie jest już wyposażone i lada dzień punkt zostanie uruchomiony , nie jest to 
    jednak zależne ode mnie ,
7/w dniu 11 stycznia spisano akt notarialny odnośnie drogi w Czarnogłowiu,
8/w dniu 12 stycznia brałem udział w spotkaniu z mieszkańcami w Makówcu Małym  
  odnośnie drogi,
9/w dniu 17 stycznia wyjazd do notariusza odnośni drogi w Makówcu,
10/ w dniu 19 stycznia brałem udział w kolejnym spotkaniu w Makówcu odnośnie budowy 
   drogi,
11/w dniu 21 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu dot. podziękowania wszystkim za  
   organizację imprez kulturalnych  i za udział w tych imprezach,
12/w dniu 25 stycznia spotkałem się odnośnie remontu szkoły , prace dobiegają końca,
13/ w dniu 26 stycznia odbyło się spotkanie w sołectwie Dobre II dot.budowy kanalizacji ,
14/brałem udział w spotkaniu OSP Mlęcin,
15/w dniu 30 stycznia brałem udział  w spotkaniu Wójtów odnośnie Turnieju Sołtysów,
16/ w dniu 3 lutego brałem udział w spotkaniu OSP Rudzienko i Poręby Nowe,
17/ w dniu 5 lutego odbył se Konwent Wójtów,
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18/w dniach od 6 lutego do 19 lutego przebywałem na urlopie wypoczynkowym ,
     wziąłem udział w spotkaniu w Sołkach ,
19/ włączyłem się do programu OSA  ogłoszonego przez Ministerstwo Sportu , do tego   
   programu włączyłem 4 miejscowości , które mają uregulowany stan prawny : Osęczyzna, 
   Poręby Nowe , Brzozowica , Mlęcin.
20/w dniu 31 stycznia  odbyła się uroczystość obchodów 50 – lecia pożycia małżeńskiego 
  dla 11 par,

Radna  H.Wadas -  na życzenie mieszkanki Mlęcina przekazuję gorące podziękowania za 
organizację tej uroczystości.

21/w dniu 9 lutego , w towarzystwie  Kierownika USC , Zastępcy Wójta , Przew.Rady  
   Gminy i Sekretarza Gminy , odwiedziłem jubilata który ukończył 100 lat. Stan zdrowia i 
   ducha jubilata wspaniały ,
22/w dniu 23 marca będziemy mieli z kolei jubilatkę , która ukończy 100 lat,
23/ w dniu 14 lutego odbyło się posiedzenie Komisji BOR z tematyką prawo wodne,
24/Przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Równanie dróg gminnych na terenie gminy 
Dobre” Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma : Wykonywanie Robót i Usług „Klembud” 
Mieczysław Klepacki 05-306 Jakubów ul. Mińska 32. Zaoferowana cena to 121,77 zł brutto 
za godzinę.

25/Przeprowadzono zapytanie ofertowe na: „Dostawa rur ciśnieniowych przeznaczonych do 
budowy sieci wodociągowej" Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Przedsiębiorstwo Obrotu
Hurtowego WOD BUD Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka Komandytowa  
43-391 Mazańcowice 57 . Zaoferowana cena to 17 778,98 zł brutto.  Rury zakupiono w celu
wykonania  sieci  wodociągowej  sposobem gospodarczym  w  miejscowości  Nowa  Wieś,  
Marcelin.

26/Przeprowadzono  zapytanie  ofertowe  na:  „Dostawa  cementu  CEMII/B-V  32,5R” 
Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma  P.H.U. KONSTANS- K.KRÓL UL. Przemysłowa 13;
05-300 Mińsk Mazowiecki. Zaoferowana cena brutto  za 1 tonę cementu wynosi  317,34zł.

27/Przeprowadzono zapytanie ofertowe na: „budowa  chodnika na ul. Lazurowej  w Dobrem
gm. Dobre” Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma : P.H.U.EMBUD Jaworski Emil, 05-300 
Mińsk Mazowiecki,  Targówka ul.  Lipowa 2.  Zaoferowana cena brutto  za w/w zadanie  
wynosi: 11808 ,00zł.

28/Przeprowadzono  zapytanie  ofertowe  na:  „sprzedaż  z  dostawą  części  materiałów,  do  
przebudowy ulic Prostej, Sportowej, Lazurowej w miejscowości Dobre” Najkorzystniejszą 
ofertę złożyła firma :Z.U.T.H. Stanisław Czerepiński;  Karolina ul.  Główna 159; 05-300  
Mińsk Mazowiecki. Zaoferowana cena brutto  za w/w dostawę  wynosi: 11759,00zł.  

28/Trwa procedura przetargu nieograniczonego na zadanie  „Budowa boisk sportowych z  
urządzeniami  towarzyszącymi”   Nr  ref.  GKI  271.1.2018.  Na  realizację  zamówienia  
zamawiający zamierza przeznaczyć 1 376 244zł brutto. Do 19.02.2018r wpłynęły 2 oferty . 
Ofertę z najniższą ceną złożyła firma KORTBUD Janusz Gniado Okuniew ul. Lipowa 7 – 
cena brutto  1 311 177,82 zł 

29/Trawa procedura przetargu nieograniczonego na zadanie Budowa sieci wodociągowej  
rozdzielczej w miejscowości Nowa Wieś, Marcelin gmina Dobre nr ref. GKI 271.2.2018.  
Wpłynęło  8  ofert.  Na  realizację  zamówienia  zamawiający  zamierza  przeznaczyć  
670 834,72zł  .Ofertę  z  najniższą  ceną  złożyła  firma  Przedsiębiorstwo  Wielobranżowe  
SANBUD, Stara Niedziałka, ul. Mazowiecka 172, 05-300 Mińsk Mazowiecki-cena brutto
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 659 593,65zł, gwarancja i rękojmia na wykonane roboty 7 lat.

30/Ogłoszony został  przetarg  na wykonanie  zadania  Remont  dróg gminnych na terenie  
gminy Dobre –  nr ref. GKI 271.4.2018. Otwarcie ofert w dniu 5 marca 2018r.

31/  Przygotowywane  są  do  publikacji  dwa  przetargi:-  Utworzenie  gminnego  żłobka  w  
Dobrem w celu umożliwienia opieki nad dziećmi w wieku do lat 3  Nr ref. GKI 271.5.2018 
oraz   Budowa ulicy Armii Krajowej-droga gminna nr 220342W w miejscowości Dobre,  
pow. miński, woj. mazowieckie nr ref. GKI 271.6.2018

32/  Trwają  prace  budowlane:  pod  nazwą  :  „Budowa  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  
miejscowości  Dobre  na  Słonecznej,  Szkolnej,  i  Armii  Krajowej”  oraz  „Budowa  sieci  
kanalizacji sanitarnej w  miejscowości Dobre na ul Targowej”

33/Zostały wydane decyzje celu publicznego na odcinki wodociągu w miejscowości Mlęcin 
i Głęboczyca. 

34/Zakończono realizację zadania  pod nazwą „Konstanty Laszczka – wielkiego formatu  
artysta  rzeźbiarz  inspiracją  kulturową  Mazowsza.  Adaptacja  budynku  użyteczności  
publicznej na muzeum.” 

35/Przyznano  Gminie  Dobre dofinansowanie  w  ramach  Programu  Rozwoju  Gminnej  i  
Powiatowej  Infrastruktury  Drogowej  na  lata  2016-2019.  Wniosek  dotyczy zadania  pn.  
„Budowa ulicy Armii  Krajowej  – droga gminna nr  220342W w miejscowości  Dobre”.  
Obecnie przygotowywane są dokumenty do podpisania umowy o dofinansowanie. 

36/W ramach Resortowego Programu Rozwoju  Instytucji  Opieki  nad  dziećmi  do  lat  3  
„MALUCH +” 2018 złożono do Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej wniosek 
pn. „Utworzenie gminnego żłobka w Dobrem w celu umożliwienia opieki nad dziećmi w 
wieku do lat 3”. Wniosek został oceniony pozytywnie. Trwają przygotowania do podpisania 
umowy o dofinansowanie.

37/Trwa realizacja  zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynku użyteczności
publicznej poprzez głęboką termomodernizację kompleksu oświatowego w miejscowości  
Dobre wraz z zastosowaniem odnawialnych źródeł energii” 

38/Przygotowano i złożono do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego wniosek o 
dofinansowanie w ramach Programu Infrastruktura Sportowa zadania pn. „Adaptacja II cz. 
Budynku  z  przeznaczeniem  na  powiększenie  Muzeum  Konstantego  Laszczki  i  zakup  
wyposażenia”.

39/W ramach  „Mazowieckiego  Instrumentu  Aktywizacji  Sołectw  MAZOWSZE  2018”  
przygotowano  i  złożono  dwa  wnioski  o  pomoc  finansową   z  budżetu  Województwa  
Mazowieckiego. Jeden wniosek dotyczy zadania „Zakup namiotów plenerowych wraz z  
wyposażeniem w postaci stolików i ławek” (Sołectwo Dobre I). Drugi wniosek : Sołectwo 
Pokrzywnik, zadanie „Zakup urządzeń na plac zabaw i urządzeń do siłowni zewnętrznej”  
Obydwa wnioski przeszły pozytywnie ocenę formalną oraz merytoryczną.

40/Przygotowano  i  złożono  wniosek  do  Ministra  Sportu  i  Turystyki  o  dofinansowanie  
zadania  pn.  „Budowa  obiektów  małej  architektury  –  Siłownie  Zewnętrzne  w  ramach  
Otwartych  Stref  Aktywności  w  gminie  Dobre”  w ramach   Programu  Rozwoju  Małej  
Infrastruktury Sportowo-Rekreacyjnej o Charakterze Wielopokoleniowym – OSA. Wniosek 
dotyczy budowy siłowni  zewnętrznych  w miejscowościach:  Poręby Nowe,  Osęczyzna,  
Brzozowica i Mlęcin. 
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41/Przygotowano i złożono do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego  
dwa wnioski o dotację ze środków Województwa Mazowieckiego w zakresie budowy i  
modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych. Wnioski dotyczą:  

     „Przebudowa odcinka drogi gminnej (ul. Kwiatowej) w miejsc. Rynia gmina Dobre, powiat
     miński” „Przebudowa odcinka drogi gminnej nr 220305W w miejsc. Głęboczyca gmina
      Dobre, powiat miński”.

42/Zawarto umowę najmu na najem lokalu użytkowego położonego w budynku przy ulicy
Rynek 24 (parter, po kwiaciarni) w miejscowości Dobre, gmina Dobre, o powierzchni 17,38
m2.  Najemcą  została  Pani  Leonarda  Gąsior  prowadząca  Pracownię  krawiecką.  Umowa
została zawarta na okres 3 lat. Stawka miesięczna czynszu 400,00 zł netto.

43/W  dniu  02  stycznia  2018  roku  zawarta  została  umowa  najmu  lokalu  użytkowego
położonego  w budynku  przy  ulicy  Rynek  24  (lokal  po  P.  Skoneckim)  w  miejscowości
Dobre, gmina Dobre, o powierzchni 45,00 m2, Stawka miesięczna czynszu 720,00 zł netto.
Umowę  zawarto  na  czas  nieokreślony.  Najemcami  zostali  Państwo  Małgorzata  i  Piotr
Stuccy z Mińska Mazowieckiego. Lokal zostanie przystosowany do  prowadzenia w nim
gabinetu stomatologicznego.

44/W  związku  z  modernizacją  linii  elektroenergetycznej  w  miejscowości  Brzozowica
wykonywaną  na  zlecenie  Zakładu  Energetycznego  zdemontowane  zostało  istniejące
oświetlenie uliczne. W związku z powyższym zaistniała konieczność odbudowy oświetlenia.
Koszt odbudowy i ponownego montażu wyniósł 24 900,00 zł brutto.

45/W  wyniku  zapytania  ofertowego  wyłoniono  wykonawcę  opracowania  dokumentacji
projektowej  oświetlenia  ulicznego  w  miejscowościach  Adamów,  Grabniak,  Mlęcin,
Osęczyzna (2 odcinki), Kąty Borucza - Poręby Stare. Wybrana została oferta złożona przez
Zakład  Instalacji  Elektrycznych  Bartłomiej  Szcześniak  z  Mińska  Mazowieckiego  za
wynagrodzeniem łącznym 35 178,00 zł brutto . Termin wykonania dokumentacji określony
został na dzień 31 lipca 2018 rok. Dodatkowo zlecono wykonanie dokumentacji projektowej
również w miejscowości Wólka Kobylańska.

46/Po przeprowadzeniu rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę prac polegających na
dobudowie  oświetlenia  ulicznego  w  miejscowości  Świdrów/Makówiec  Duży  oraz  w
Dobrem  ul.  Zdrojówki.  W  ramach  powyższego  zamówienia  w  miejscowości
Świdrów/Makówiec Duży zamontowano 3 oprawy ledowe, natomiast na ul. Zdrojówki w
Dobrem,  w  ramach  uzupełnienia  istniejącego  oświetlenia  ulicznego,  zamontowanych
zostanie łącznie pięć opraw ledowych. 

47/W dniu 29 grudnia 2017 roku w Urzędzie Gminy Dobre odbyło się podpisanie aktu
notarialnego dotyczącego przekazania, w drodze darowizny, na rzecz Gminy Dobre, działek
wydzielonych w związku z poszerzeniem istniejącej drogi w miejscowości Czarnogłów. W
sumie na rzecz Gminy Dobre przekazano 19 działek o powierzchni łącznej 0,6979 ha. 

48/W dniu 17 stycznia 2018 roku w Kancelarii  Notarialnej  w Węgrowie  podpisano akt
notarialny dotyczący zamiany działek w miejscowości Makówiec Duży pomiędzy Gminą
Dobre a Panem Mariuszem Olko. Zamiana dotyczyła działek nr 309/2 o powierzchni 0,0505
ha (własność Gmina Dobre) i 38/2 o powierzchni 0,1020 ha (własność P. Mariusz Olko). 
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W  wyniku  zamiany  nieruchomości  objętych  niniejsza  uchwałą  nastąpi  regulacja  stanu
prawnego  w/w  działek  zgodnie  z  ich  wykorzystywaniem  oraz  stanem  faktycznym  na
gruncie.  Gmina Dobre  pozyskała  własność  działki  o  nr  38/2  położonej  w miejscowości
Makówiec Duży. Przyczyni się to w znacznym stopniu do poprawy warunków istniejącego
układu  komunikacyjnego.  Druga  strona  zamiany  pozyskała  własność  nieruchomości
oznaczonej  numerem ewidencyjnym  309/2  położonej  w  miejscowości  Makówiec  Duży.
Pozyskana  od  Gminy  Dobre  działka  uporządkowała  stan  prawny  działki  i  poprawiła
warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej stanowiącej jej własność.

49/Zamontowano  wiaty  przystankowe  w  Porębach  Nowych  oraz  w  Dobrem  na
skrzyżowaniu ulic Targowa i Poniatowskiego.

Do pkt.6.Zapytania radnych i sołtysów.

Radny P.Sadurski – pytanie z dnia 1 lutego . Z jakim punktem prawa żąda Pan wpłat za  
przyłącza wodne i kanalizacyjne . Do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi .
Wójt Gminy – byłem na urlopie.
Radny P.Sadurski – jest zastępca .
Radca prawny – mamy na odpowiedź 30 dni.
Radny Sł.Wierzba – czy będzie przywrócony kurs do Modecina do Państwa Baranów
i Gersów bo obecnie nie kursuje autobus.
Radny St.Pawiński – ja wiem ,że brakuje u nas ludzi do pracy , ale w Kobylance jest
odcinek drogi , który trzeba oczyścić z krzaków  .
Kilka razy rozmawialiśmy o odcinku drogi od Rąbierzy do Antoniny . Droga jest  właściwie 
nieprzejezdna.
P.M.Gadomska sołtys sołectwa Poręby Stare-  co z wykupioną drogą  u nas , czy coś się  
dzieje?
Radny W.Bogucki  – 1/oświetlenie w parku , należy pomyć klosze , uzupełnić żarówki ,  
niektóre z nich zapalają się i gasną.
2/proszę powiadomić przewoźników , żeby nie zatrzymywali się  koło Gromulskich,
3/co z budynkiem starej gminy?
4/od posesji P.Zgódki w Rudzienku do P.Reka całą drogą płynie woda , trzeba się tym zająć,
5/zarośnięte rowy w kierunku Rakówca , była wizja lokalna , ale nic się nie dzieje ,
P.W.Słowik -zgłaszałem ,że droga w Kątach jest nieprzejezdna , trochę prac wykonano , ale
dalej  nie  dzieje  się  nic  ,  proszę  radnego  powiatowego  o  interwencję  .  Są  miejsca  na  
wsiach ,że można inwestować . W Kątach Borucza też jest teren , na którym można coś  
robić.
Wójt Gminy – program rozpoczął się dopiero .
P.W.Słowik – w Brzozowicy  są środki na oświetlenie  drogowe , my też przeznaczamy na 
oświetlenie.
Wójt Gminy -  w Brzozowicy na oświetlenie mieszkańcy przeznaczyli cały fundusz sołecki .
Radna H.Wadas – były kiedyś uwagi do przewozu dzieci, czy spory zostały zażegnane ?
Czy tymi autobusami mogą jeździć  mieszkańcy ?
P.Dariusz  Dąbrowski –  odnośnie  zebrania  w  sołectwie  Dobre  II.  Czy  radca  może  
odpowiedzieć na pytania ? Kto sformułował umowę dot. przyłączenia kanalizacji ?
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Wójt Gminy – proponuję w wolnych wnioskach .
P.A.Szostak sołtys sołectwa Rudzienko – poproszę o konserwację linii energetycznej w 
Rudzienku.
Radna D.Wielechowska – w Rudzienku zgłaszałam wielokrotnie problem linii energetycznej
 było pismo z Urzędu Gminy , ale  brak jest odpowiedzi z Zakładu Energetycznego.
Radny St.Paderewski – to dobrze ,że jest punkt zapytania , ale ja uważam ,że nie 
powinniśmy zadawać pytań dot. tematów wałkowanych na komisji .
P.T.Kalata sołtys sołectw Makówiec Mały - - na zebraniu była mowa o przystanku w 
Makówcu , czy nadal jest to realne?

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr VI/35/15 rady Gminy Dobre 
z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym   zasobem Gminy Dobre na lata 2015 – 2020.

Radni w głosowaniu jawnym podęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XXX/257/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości
gruntowej położonej w miejscowości  Rudzienko , stanowiącej własność Gminy Dobre w 
drodze przetargu nieograniczonego.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwał Nr XXX/258/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.9.Podjęcie uchwały w  sprawie podziału Gminy Dobre na okręgi wyborcze , ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XXX/259/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla   
niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu  
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XXX/260/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy   
Dobre na lata 2018 – 2027 .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XXX/261/18 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2018 rok.

Radny P.Sadurski  – Dz.I.,  przed zmianą było 800 tysięcy złotych , a teraz jest 1,5 mln  
złotych .
Skarbnik Gminy – w załączniku inwestycyjnym jest kwota 1,5 mln złotych.
Jest to dział wodociągi , kanalizacja.
Radny P.Sadurski – to mi się nie zgadza , pozostaje 500 tysięcy .
Skarbnik Gminy – wszystko się zgadza. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXX/262/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12 a/Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia i podziału gminy Dobre na obwody głosowania,
ustalenia ich   numerów ,granic oraz siedzib obwodowych komisji   wyborczych ,

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XXX/263/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12 b/Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania   przestrzennego części wsi  Dobre, gmina Dobre .

Radny W.Bogucki – czy zmiana planu dotyczy tylko działki w Dobrem?
Wójt Gminy – tak , tylko tej działki.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie.

Uchwała Nr XXX/264/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12 c/Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/134/09 Rady Gminy 
w Dobrem z dnia 18 lutego  2009 roku w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 przeciwnym .

Uchwała Nr XXX/265/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12 d/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i
oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XXX/266/17 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12 e/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 
przez publiczne  przedszkole  i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych na terenie 
Gminy Dobre .
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Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie .

Uchwała Nr XXX/267/18 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.13.Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji.

Radni w głosowaniu  jawnym przyjęli protokół jednogłośnie.

Do pkt.14.Odpowiedzi na zapytania radnych i sołtysów.

1/Wójt Gminy – jakim prawem opłaty za przyłącza , jest to wpłata dobrowolna ,
ja nikogo nie zmuszam i nie żądam . Forma pisma Pana Sadurskiego ma wiele do życzenia . 
Czy Pan Sadurski płacił ?
Radny P.Sadurski – ja robiłem na własny koszt.
2/kurs autobusu do państwa Gersów i Baranów , na chwile obecną nie mam wiedzy bo 
jestem po urlopie , droga była w takim stanie ,że autokar mógł jeździć ,
3/wycinka drzew w Czarnocinie, ja interesowałem się tą sprawą . Jeden z mieszkańców 
oferował się ,że zajmie się tym  i będzie wycinał i zabierał drzewo , a jeśli nie to moi ludzie 
wytną te krzaki,
4/droga z Rąbierzy do Antoniny, jak pozyskamy żużel to nawieziemy na tę drogę , ale nie 
mamy go aż tyle ,aby zaspokoił wszystkie nasze potrzeby ,
5/droga w Porębach Starych, jesteśmy po zapytaniu na projekt zjazdu na tę drogę, następnie 
ogłosimy zapytanie na wykonanie tego zjazdu,
6/oświetlenie w parku , żarówki nie gasną ,
Radny W.Bogucki – wczoraj wieczorem koło przystanku lampa migała.
Wójt Gminy – zgłoszę to do konserwatora. 
7/będę interweniował u przewoźników ,aby nie zatrzymywali się przy Gromulskich i starej 
gminie,
8/budynek starej gminy , są tu problemy , konserwator zabytków nie wyraził zgody  na 
rozbiórkę , napisałem do Ministra Kultury i Dziedzictw Narodowego , odpowiedzi na razie 
nie ma . Mam pewien pomysł ,ale o tym poinformuję i zastanowimy się nad tym,
9/woda na drodze w Rudzienku , problem jest mi znany , jeszcze raz zwrócę  się z pismem
o interwencję,
10/droga Rudzienko -Rakówiec ,   również skieruję pismo i zaprosze dyrektora,
11/pytanie sołtysa z Katów Borucza, nie znam powodu dlaczego jest taka opieszałość ,
pójdzie pismo do dyrektora,
12/ oświetlenie w Brzozowicy  , już wyjaśniłem ,środki z funduszu sołeckiego przeznaczone
są na oświetlenie uliczne, 
13/uwagi do przewozu dzieci , odpowie Zastępca Wójta,
14/pytanie Pana Dąbrowskiego , odpowiedź w wolnych wnioskach ,
15/pytanie Pana Szostaka, konserwacja drzew pod linią energetyczną, wystosuje pismo,
16/przystanek w Makówcu , będzie przystanek zgodnie z ustaleniami,

Zastępca Wójta – nie ma większych problemów z dowożeniem . Są uwagi co do standardu
autokarów. Były uwagi dot. opiekunek , odbyło się spotkanie z nimi. Dostosujemy się do 
wymogów rodziców. Autobusami mogą jeździć pozostali mieszkańcy , nie tylko dzieci.
Wójt Gminy – wykonawca został wyłoniony w drodze przetargu nieograniczonego . 
Monitujemy stan autokarów , prosimy czasem o ich podmianę.
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Do pkt.15.Wolne wnioski.

Wójt Gminy – pozyskaliśmy dotację na budowę kanalizacji . Mieszkańcy sołectwa Dobre II 
poprosili o spotkanie w sprawie budowy i dofinansowania . Kanalizacja to pewne 
dobrodziejstwo . My wychodzimy naprzeciw mieszkańcom.. Robimy projekt i go 
wykonujemy. Mieszkańcy uiszczają dobrowolne wpłaty . Jeżeli pan Dąbrowski nie zgadza 
się to nie musi wpłacać.
P.D.Dąbrowski – czy radca opracowywał i formułował te  umowy ?
Radca prawny – nie , ale w sąsiednich gminach są identyczne i ja się pod nimi 
podpisywałem .Umowy są bardzo korzystne.
P.DDąbrowski – w umowie jest słowo dobrowolne . Czy plany są dla gminy czy dla 
mieszkańców?
Radca prawny – nikt nikogo do niczego nie zmusza .
Wójt Gminy – w dokumentacji musi być wykazany efekt ekologiczny . Projekt jest dla 
gminy . Pan Dąbrowski wyraził zgodę na budowę , a potem się wycofał.
P.D.Dąbrowski – Pan kłamie .
Przew. Rady Gminy  - te kwoty były przyjęte  jeszcze za Pana Radzio.
P.D.Dabrowski – Pan Piotr powiedział ,że będzie zgłaszał do sanepidu osoby , które mają 
szambo .
Z-ca Wójta -   nigdy nie byłem straszakiem i nie zamierzam nim być. Ja tylko 
przypomniałem o pewnych rzeczach. Czy ta kanalizacja jest potrzebna czy nie  . proszę 
zajrzeć do internetu czy mamy dofinansowanie do sieci głównej czy do przyłączy?
Czego Pan właściwie oczekuje?
Wójt Gminy – myśmy dostali dofinansowanie na główny kolektor z możliwością przyłączy.
Radny P.Sadurski – prawo się zmienia . W 2007 roku  powstały zmiany kiedy doszło do 
dopłat unijnych . Mieszkańcy muszą być bezpłatnie podłączani do sieci kanalizacyjnej i 
wodociągowej .Sześć sądów wydało wyroki ,że podłączenie jest bezpłatne. Dlaczego radca 
nie jest z mieszkańcami?
Przew.Rady Gminy – gdzie Pan był jako mieszkaniec?
Radny P.Sadurski – wszyscy mieszkańcy powinni być bezpłatnie podłączeni.
Przew.Rady Gminy -dlaczego Pan nie chce nagrać się , mieszkańcy pytają kto Pan jest , skąd
Pan się wziął .

W tym czasie obrady opuścił radny Pan Roman Sajnóg.

Radny M.Poławski – dlaczego Pan tego nie podjął na komisji ?
Radny P.Sadurski – radca broni Wójta Gminy , radca nie jest przygotowany , sekretarz 
gminy nie była przygotowana .
Przew.Rady Gminy – Pan jest poniżej godności człowieka.
Radny M.Poławski – a  Pan się przygotował ? Pomachał Pan kartką.
Z-ca Wójta Gminy – z pełnym szacunkiem , pomimo ,że Pan szacunku dla całej rady nie ma
Powinien Pan wszystkich przeprosić za to ,że obraził Pan radnych , Wójta .
Radna H.Wadas- dopłaty unijne nie znoszą żadnych darowizn , czy ksiądz chciałby za 
darmo pochować , dobrowolnie dajemy na tacę . Są to darowizny.
Wiele uwag słyszałam na temat budowy dróg . Budujemy czynem społecznym , wielu 
mieszkańców twierdzi ,że budowa dróg to obowiązek gminy . Gdyby jednak nie było 
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budowy w czynie do dziś nie chodziłabym po twardej drodze.
Radny K.Zaperty- czy w zakresie Wójta jest ograniczony czas pracy ? Na zebraniu w 
Makówcu było dwóch Wójtów wieczorem.  Proszę ,aby przestać dyskutować na sesji , 
Przewodniczący Rady powinien przerywać dyskusję.
Wójt Gminy – czas pracy wójta nie jest limitowany , kiedy jest tak,a potrzeba to jadę na 
zebrania i spotkania.. Ja przygotuje takie podsumowanie ile zrobiliśmy dróg , wodociągu , 
kanalizacji . Chciałbym zrobić więcej , ale czasami się nie da . Nie wstydzę się niczego co 
zrobiłem.
Moi pracownicy są dobrze przygotowani , na bieżąco załatwiają  petentów , od ręki i bez 
zwłoki. Mam wielki szacunek dla wszystkich mieszkańców , sołtysów , radnych . Dla mojej 
osoby szacunek też się należy . Z mojej strony nie ma nieprawidłowości.
Dobrowolna opłata pomaga nie tylko gminie , ale również i Państwu. Panie Sadurski , 
proszę na mnie nie pokrzykiwać.
Radny St.Pawiński – Panie Sadurski, jak Pan się zachowuje ,weź się Pan w garść .Wstyd
mi za Pana .Ten Wójt zrobił tyle co inni nie zrobili przez kilka kadencji . Proszę nagrywać
siebie.
P.D.Dąbrowski – nagrywajcie Pana Sadurskiego i udostępniajcie . Pan Sadurski jest bardzo
porywczy , dziwi mnie państwa powściągliwość .Pan radca  widzi we mnie wroga .
Radca prawny – absolutnie .
P.D.Dąbrowski – Pan radca powinien pogrzebać w internecie.
Wójt Gminy  - Pan musi jak najszybciej podjąć decyzję o przyłączeniu bo są terminy i 
wykonawca musi wykonać prace  w określonym terminie. 
P.K.Zaperty – Panie Sadurski – dlaczego pan się nie nagrywa ? Czy ja mogę przekręcić 
kamerę jak mi się podoba  jeśli stoi na stole?
Radna D.Wielechowska- ja dwukrotnie przekręcałam kamerę w stronę Pana Sadurskiego , 
ale Pan Sadurski powiedział ,że jest to Jego własność.
Radny P.Sadurski – proszę przynieść swoja kamerę.
Radny Z.Olko – czy z Ministerstwa Sportu można uzyskać środki dla Dobrego ?
Wójt Gminy – na ten rok program jest zakończony . Na ten moment w Dobrem nie jest źle.
Jeśli będą programy to będziemy z nich korzystać.

Do pkt.16.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska

        Waldemar Szymański 


